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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi a véleménye a kormánynak az utántöltős 
kozmetikumok bevezetéséről?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A napokban petíció indult abból a célból, hogy az utántöltő automatákat Magyarországon is vezesse
be a két legnagyobb drogéria-lánc. A csomagolás nélküli megoldást már több mint 12 ezren 
támogatják itthon. Csehországban már a dm és a Rossmann is csomagolás nélkül árulja a sampont, 
a tusfürdőt, a mosószert és a mosogatószert, ezenkívül Ausztriában és Romániában is működnek 
újratöltő automaták a felesleges műanyaghulladék csökkentése érdekében.

Szeretném megkérdezni Miniszter urat, hogy mi a véleménye a kormánynak az utántöltős 
kozmetikumok, illetve egyéb utántöltős termékek bevezetéséről?

Hogyan tervezi a kormány az ilyen, illetve hasonló kezdeményezéseket támogatni?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Budapest, 2020. 02. 25.
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